
Rada Miejska Gminy Osieczna 
 

PROTOKÓŁ  NR  IX.2019 

 

przebiegu obrad IX sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna w dniu 26 lipca 2019 r. w sali 

sesyjnej Urzędu Gminy Osieczna 

 

 

 

Obrady rozpoczęto 26 lipca 2019 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:50 tego samego 

dnia. 

 

Obradom IX sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan 

Roman Lewicki. 

 

 

Na stan 15 Radnych w obradach IX sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna udział wzięło                       

14 Radnych, tj.: 

1. Mirosław Stanisław Forszpaniak 

2. Zbigniew Forszpaniak 

3. Jarosław Glapiak 

4. Renata Helena Helińska 

5. Robert Jaraczewski 

6. Paula Juskowiak 

7. Jakub Jacek Kolberg 

8. Marek Kozak 

9. Krystyna Stanisława Krajewska 

10. Roman Paweł Lewicki 

11. Mariusz Marek Mikołajczak 

12. Ewa Pietraszewska 

13. Przemysław Skowronek 

14. Robert Skrzypek 

 

 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie Radnych i Gości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Otwieram IX sesję Rady Miejskiej Gminy Osieczna w dniu 26 lipca 2019 r. Witam 

wszystkich samorządowców Gminy Osieczna oraz Pana Szymona Zimnego, który jest z nami 

w zastępstwie Pana Mecenasa, który zwyczajowo jest z nami na sesji. Sesja powinna być 

transmitowana on-line ale jak wynika z informacji przekazanej przez informatyka, dzisiaj 

takiej transmisji nie będzie. O przedstawienie powodów proszę Pana Tomasza Nadolnego, 

informatyka Urzędu Gminy. 

Informatyk Urzędu Gminy Osieczna Pan Tomasz Nadolny: 

Ponieważ nie działa urządzenie do transmisji danych, obrady będą nagrywane na kamerze                  

i kiedy urządzenie będzie działało, nagranie zostanie umieszczone w internecie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Obrady będą nagrywane i udostępnione w sieci po zakończeniu sesji. 
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Informatyk Urzędu Gminy Osieczna Pan Tomasz Nadolny: 

Nie bezpośrednio po sesji, ponieważ do tego jest potrzebne urządzenie, które nie działa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Rozumiem, że jak tylko będzie to możliwe, to nagranie dzisiejszej sesji zostanie 

zamieszczone w sieci. Zrealizowaliśmy punkt 1.  

Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Otwieram punkt 2 porządku obrad dotyczący stwierdzenia quorum. Stwierdzam, że                         

w obradach IX sesji uczestniczy 14 Radnych, w związku z tym mamy quorum. Pan Radny 

Sebastian Łagoda poinformował, że ze względu na wyjazd wakacyjny nie będzie obecny na 

sesji. Decyzje podejmowane w dniu dzisiejszym przez Radnych Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna będą prawnie wiążące.  

Lista obecności Radnych na IX sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna stanowi załącznik nr 1 

do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Zamykam punkt 2.  

Ad. 3. Informacja o porządku obrad IX sesji Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Otwieram kolejny punkt IX sesji. Przedstawiam porządek obrad dzisiejszej sesji Rady 

Miejskiej, który poddam pod głosowanie: 

1. Otwarcie sesji oraz powitanie Radnych i Gości.  

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Informacja o porządku obrad IX sesji Rady. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Burmistrza o jego działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych.  

8. Zapytania Radnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII.61.2019 Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna z dnia 25 czerwca 2019 r. w sprawie przyjęcia od Powiatu Leszczyńskiego 

realizacji zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa na terenie Gminy Osieczna dróg dla 

rowerów w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji na terenie Aglomeracji 

Leszczyńskiej” i udzielenie pomocy rzeczowej Powiatowi. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2019 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna 

na lata 2019-2028.  

12. Wnioski i informacje. 

13. Odpowiedzi na zapytania i wnioski.  

14. Zakończenie obrad IX sesji Rady. 

Czy są uwagi do porządku obrad, jaki przedstawiłem? Nie widzę. Dziękuję. Kto z Państwa 

Radnych jest za przyjęciem porządku obrad w przedstawionym brzmieniu, proszę podnieść 

rękę i przycisnąć odpowiedni przycisk – 14 głosów za. Kto jest przeciw – 0 głosów. Kto się 

wstrzymał – 0 głosów. Dziękuję, w związku z powyższym wynikiem głosowania będziemy 

realizować ten porządek obrad.  

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia porządku obrad IX sesji Rady, 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zamykam punkt 3.  
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Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Otwieram punkt 4, w którym pytam, czy są uwagi Państwa Radnych do protokołu ostatniej 

sesji Rady Miejskiej? Nie widzę. Dziękuję. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem 

protokołu z poprzedniej sesji, proszę użyć odpowiedniego przycisku i podnieść rękę – 14 

głosów. Kto jest przeciw, proszę podnieść rękę i użyć odpowiedniego przycisku – 0 głosów. 

Kto się wstrzymał od głosu, proszę podnieść rękę i użyć odpowiedniego przycisku – 0 

głosów. Dziękuję. Stwierdzam, że w głosowaniu brało udział 14 Radnych. Za przyjęciem 

protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej głosowało 14 Radnych, przeciw głosowało         

0 Radnych, wstrzymało się od głosu 0 Radnych. W związku z powyższym wynikiem 

głosowania Rada Miejska jednomyślnie przyjęła protokół VIII sesji Rady. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia protokołu z obrad poprzedniej sesji 

Rady stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Zrealizowaliśmy punkt 4.  

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Otwieram punkt 5. Proszę Państwa! Chciałbym zasygnalizować Państwu sprawy, którymi 

zajmowałem się i w których uczestniczyłem w okresie międzysesyjnym. Na zaproszenie Pana 

Burmistrza brałem udział w miłym i ważnym dla nas spotkaniu, oby było więcej takich 

ważnych spotkań z Panem Marszałkiem Województwa Wielkopolskiego, które odbyło się               

w Urzędzie. Spotkanie miało charakter konkretny, merytoryczny, ponieważ między Panem 

Burmistrzem a Panem Marszałkiem została podpisana umowa na dofinansowanie budowy 

ścieżek rowerowych. Na ostatniej sesji wspominałem, że potrzebne i korzystne byłoby 

spotkanie Pana Burmistrza naszej Gminy z Panem Prezydentem Miasta Leszna w sprawie 

kilku wspólnych tematów, m.in. drogi 432, ścieżki rowerowej Leszno-Kąkolewo. Chcę 

powiedzieć z satysfakcją, że w ślad za tymi sygnałami Pan Burmistrz i ja zostaliśmy 

zaproszeni na spotkanie 28 sierpnia br. Mam wrażenie, że jest szansa zbudować szerszy front 

albo szerszą grupę, która pracowałaby nad tym, żebyśmy te inwestycje mogli przeprowadzić 

w możliwie krótkim czasie. Oprócz Pana Burmistrza i mnie na tym spotkaniu będzie 

Gospodarz Pan Prezydent miasta Leszna, Pan Starosta, Dyrekcja Dróg, przedstawiciel wojska 

ze względu na charakter drogi 432. Przypomnę, że to jest specyficzna sytuacja bo to jest 

droga, która prowadzi do poligonu, w związku z czym ten element wojska nie zaszkodzi, jest 

też przedstawiciel Karczmy Borowej. Odnoszę wrażenie, że sprzymierzeńców, osób którym 

zależy, takie mam wrażenie i nadzieję, żeby te inwestycje zostały zrealizowane może 

wcześniej niż inne, bo to, że będą zrobione to nie mam żadnych wątpliwości ale chodzi                    

o kolejność realizacji, to myślę, że dobrze się stało, że Pan Prezydent wyszedł z taką 

inicjatywą i wypada czekać na dzień 28 sierpnia. Będę Państwa informował, jakie są dalsze 

losy tych spraw. Zapewne część z Państwa zauważyła, że w BIP-ie ukazała się informacja, że 

Zakład Zagospodarowania Odpadów w Trzebani, jako inwestor wystąpił o ocenę 

oddziaływania na środowisko w związku z zamiarem, o czym wszyscy wiemy, rozbudowy 

składowiska. Rozbudowy w sensie zamknięcia pierwszej niecki, która już jest przepełniona                

i budowy następnych niecek. Na pewno Państwo widzieliście, że jest możliwość składania 

zapytań i wniosków do inwestora, tak to zrozumiałem i korzystałem z tego prawa. Napisałem 

do inwestora. Chcę Państwu powiedzieć, że prowadziłem taką korespondencję i ona jest                   

w moim posiadaniu. Zaniepokoiła mnie nie tyle sama inwestycja, co zaniepokoił mnie 

hipotetyczny, teoretycznie możliwy scenariusz. Ja się martwię nie tyle o następną fazę 

inwestycji czyli budowę kolejnej niecki, tylko o tą istniejącą. Zadałem pytanie, co                              

z rekultywacją poprzedniej niecki? Obawiam się takiego scenariusza, że na przykład będzie 



4 

 

rozpoczęta już eksploatacja nowej niecki, a ta pierwsza nie będzie jeszcze zrekultywowana. 

Mówię o tym jako mieszkaniec Osiecznej, my tę „górę śmieci” czasami czujemy, na szczęście 

rzadko, a co dopiero mieszkańcy Trzebani czy Jeziorek. Dlatego oficjalnie zadałem takie 

pytanie inwestorowi. Kiedy jest przewidziana rekultywacja istniejącego składowiska? Pani 

Dyrektor Zakładu w Trzebani, Pani Tomala odpowiedziała, że na rekultywację mają czas                 

w latach 2021-2025. Dla mnie to jest dosyć niebezpieczna odpowiedź, bo jakby rozpocząć 

eksploatację nowej niecki w 2021 roku, to jeszcze są cztery lata, w których mogłoby 

funkcjonować nowe wysypisko, w nowej niecce, a istniejące mogłoby być jeszcze 

niezrekultywowane. Te wszystkie informacje mam na piśmie i informowałem, że przedstawię 

Państwu sprawozdanie z tej korespondencji, dlatego nie zdradzam żadnej tajemnicy.                      

W kolejnej korespondencji Pani Dyrektor zdeklarowała, że jest absolutna wola, żeby 

przynajmniej w 2021 roku, zaraz po zamknięciu pierwszej niecki, dokonać tzw. mechanicznej 

rekultywacji. Rekultywacja ma to do siebie, że najpierw jest mechaniczna, a następnie 

biologiczna. Mechaniczna rekultywacja polega na przykryciu niecki odpowiednimi 

warstwami izolacyjnymi, żeby ograniczyć nieprzyjemne zapachy. Na tym nasza 

korespondencja zakończyła się, co się będzie działo dalej z Zakładem w Trzebani, 

zobaczymy, wszyscy będziemy to obserwować. Dziękuję.  

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Zamykam punkt 5.  

Ad. 6. Informacja Burmistrza o jego działalności w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
W punkcie 6 oddaję głos Panu Burmistrzowi i proszę o informację o działalności Pana 

Burmistrza w okresie międzysesyjnym. Panie Burmistrzu, proszę.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Panie Przewodniczący, Państwo Radni, Szanowni Państwo! W okresie międzysesyjnym,                         

tj. od 26 czerwca do dzisiaj uczestniczyłem w: 

1) spotkaniu wójtów, burmistrzów, Starosty Leszczyńskiego i Prezydenta Miasta Leszna. 

Gospodarzem spotkania był Wójt Gminy Przemęt, 

2) spotkaniu z Marszałkiem Województwa Wielkopolskiego Panem Markiem Woźniakiem. 

Celem spotkania w Urzędzie Gminy Osieczna było podpisanie umowy na dofinansowanie 

budowy dróg pieszo-rowerowych na terenie Gminy Osieczna. Projekt obejmuje budowę 

10,662 km nowych odcinków ścieżek. Kwota dofinansowania wynosi 6,4 mln zł, 

3) uroczystych obchodach 100. rocznicy powołania Policji Państwowej. Obchody te były 

połączone z otwarciem strzelnicy i odsłonięciem tablicy pamiątkowej przy Komendzie 

Miejskiej Policji w Lesznie. 

Nadto informuję, że: 

1) wręczyłem świadczenia z „Programu Senior+” pierwszej grupie osób, które ukończyły              

85 lat i więcej. Spotkanie zostało zorganizowane w Centrum Kultury i Bibliotece                  

w Osiecznej, 

2) w realizacji pozostaje budowa nowej nawierzchni drogi na ul. Bławatkowej                          

w Świerczynie. Jest to odcinek o długości ponad 500 mb, na którym układana jest trylinka 

betonowa. Drugą drogą, która została zgłoszona do dofinansowania w ramach poprawy 

stanu dróg dojazdowych do pól jest droga o długości 370 mb, znajdująca się w Grodzisku. 

Prace na tej drodze są w trakcie realizacji. W Grodzisku z uwagi na istniejące podłoże 

betonowe w postaci znacząco skorodowanych bloczków betonowych M-6, stosuje się 

kostkę brukową betonową, układaną na wyrównującą cienką warstwę zagęszczonego 

kruszywa, pozostawiając istniejący krawężnik, służący jako opornik do układanych 

obrzeży. Wymienione wyżej prace wykonują pracownicy zatrudnieni w Urzędzie, 
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3) informowałem Wysoką Radę, że w ramach ogłoszonego przez Wojewodę 

Wielkopolskiego Programu Budowy Dróg Samorządowych Gmina Osieczna zgłosiła                

3 wnioski o dofinansowanie. Przypomnę, że wnioskowaliśmy w sprawie przebudowy               

ul. Jabłonkowej w Kąkolewie, dróg gminnych w Kątach–Maciejewie i z Ziemnic do 

Ziemnic–Górki. Dwa wnioski, tj. przebudowa ul. Jabłonkowej oraz drogi Kąty                   

-Maciejewo, Komisja przy Wojewodzie Wielkopolskim, po dokonanej ocenie, 

zakwalifikowała do dalszego procedowania, wpisując na listę rekomendującą do 

podpisania przez Prezesa Rady Ministrów, który uprawniony jest do naniesienia zmian na 

przesłanych listach. Komisja zgodnie z ustawą przesyła Premierowi 2 listy,                              

tj. podstawową i rezerwową. W piśmie zawiadamiającym nas o rekomendacji wniosków 

nie jest podane, na której liście jesteśmy. Musimy zatem cierpliwie poczekać na 

ostateczne rozstrzygnięcia w tej sprawie, 

4) zakończono rozbudowę sieci kanalizacji sanitarnej o krótki odcinek przy                           

ul. Brzozowej w Kąkolewie do nowopowstającej posesji, 

5) na podstawie zapytania o cenę wybrany został wykonawca robót dla: 

a) przebudowy istniejącej kanalizacji sanitarnej w rejonie Szkoły Podstawowej                      

w Osiecznej – roboty zostały już rozpoczęte. Od kilku miesięcy były problemy                       

z drożnością tego odcinka kanalizacji, w związku z czym postanowiliśmy te konieczne 

prace wykonać, 

b) wykonania przyłączy kanalizacji sanitarnej świetlic: w Grodzisku, Łoniewie                   

i Świerczynie, 

c) wykonania rozbudowy sieci wodociągowej w Grodzisku, 

d) wykonania rozbudowy sieci wodociągowej w Świerczynie przy ul. Bławatkowej, 

e) przebudowy istniejącego oświetlenia ulicznego i zasilania energetycznego                       

w Osiecznej na ul. Krawieckiej, Słonecznej i Podgórnej. To działanie związane jest                   

z naszym planem, zamiarem wyremontowania nawierzchni na tych ulicach,   

6) opracowany został projekt budowlany dla rozbudowy budynku Zespołu Szkół                      

w Świerczynie. Złożyliśmy w Starostwie Powiatowym w Lesznie wniosek o wydanie 

pozwolenia na jego rozbudowę. Po wydaniu w czerwcu opinii przez Regionalnego 

Dyrektora Ochrony Środowiska w Poznaniu, w dalszym ciągu czekamy na jego decyzję 

środowiskową, w odniesieniu do planowanego projektu kanalizacji sanitarnej Osieczna              

–Stanisławówka. W opracowaniu pozostaje: projekt budowlany na rozbudowę sieci 

wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w m. Osieczna, rejon ul. Śmigielskiej oraz projekt 

budowlany dla pobudowania przyłączy: energetycznego, wodociągowego i kanalizacji 

sanitarnej dla świetlicy w Jeziorkach, 

7) prace budowlane na realizowanej świetlicy w Jeziorkach znajdują się w znacznym stopniu 

zaawansowania i w najbliższym czasie Wykonawca przystąpi do robót 

wykończeniowych, 

8) w dniu 17 lipca br. w Urzędzie podpisana została umowa z Marszałkiem Województwa 

Wielkopolskiego na dofinansowanie zadania pn. „Budowa na terenie Gminy Osieczna 

dróg dla rowerów w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji na terenie Aglomeracji 

Leszczyńskiej”, o czym w swojej wypowiedzi informował już Pan Przewodniczący.                 

W związku z przygotowaniami do realizacji powyższego zadania chciałbym Wysokiej 

Radzie przedstawić aktualny stan prawny zadania. Na sesji 25 czerwca br. podjęliście 

Państwo uchwałę w sprawie przyjęcia do wykonania zadania powiatowego i udzielenia 

pomocy rzeczowej Powiatowi Leszczyńskiemu przez Samorząd Gminy Osieczna. 

Uchwała ta wraz z odpowiednią uchwałą Powiatu Leszczyńskiego mają stanowić 

podstawę do podpisania stosownego porozumienia pomiędzy zainteresowanymi stronami, 

po to by Gmina Osieczna mogła rozpocząć postępowanie w sprawie ogłoszenia przetargu 

nieograniczonego na realizację zadania. Powiat Leszczyński przygotowując projekt 
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porozumienia, analizując rozstrzygnięcia wojewódzkich sądów administracyjnych na 

terenie kraju, w odniesieniu do podobnych przypadków, zwrócił uwagę na pominięcie               

w podstawie prawnej podjętych uchwał, niektórych przepisów. Uznał za stosowne 

zmienić podjętą uchwałę, co nastąpiło w dniu 23 lipca br. Stąd, aby uniknąć ewentualnych 

problemów na etapie realizacji zadania, uznałem za stosowne przedstawienie Wysokiej 

Radzie, w sposób analogiczny projektu zmienionej uchwały naszego Samorządu. 

Okoliczność ta stała się główną przyczyną mojego wniosku o zwołanie dzisiejszej sesji. 

W tym miejscu dziękuję Panu Przewodniczącemu i Państwu Radnym za pozytywne 

odniesienie się do mojej prośby,  

9) trwają prace końcowe przy budowie rurociągu tłocznego sieci kanalizacji sanitarnej wraz 

z przebudową istniejącej przepompowni ścieków i odcinkiem kanalizacji deszczowej                

w Osiecznej przy ul. Gostyńskiej, 

10) zakończono przegląd oraz dokonano bieżących napraw na wszystkich placach zabaw na 

terenie Gminy. Prace wykonali pracownicy zatrudnieni w Urzędzie Gminy. Obecnie 

wymienieni pracownicy remontują elewację budynku w Kąkolewie, stanowiącego 

własność Gminy, w którym mieści się Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej, 

11) w Grodzisku trwa wymiana płytek na tarasie świetlicy. W ramach tych prac poprzez 

wykonanie pochylni zlikwidowana zostanie bariera architektoniczna dla osób                         

z niepełnosprawnością ruchową. Prace te zlecono Wykonawcy zewnętrznemu, 

12) dla wykonania remontu murowanego przystanku autobusowego w Popowie Wonieskim 

zakupiono blachę z materiałami uzupełniającymi. Przewiduje się, że wymiany pokrycia 

dokonają pracownicy zatrudnieni w Urzędzie Gminy.  

Na bieżąco spotykam się z moimi najbliższymi współpracownikami, wszystkimi 

pracownikami, w tym z kadrą kierowniczą. Przygotowałem projekty uchwał, o które wnoszę 

aby Państwo Radni przyjęli do procedowania w czasie dzisiejszej sesji. Dziękuję.  

Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Proszę Państwa, czy są pytania do części informacyjnej? Nie widzę. Dziękuję. 

Zamykam punkt 6.  

Ad. 7. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Otwieram punkt 7, zgłaszanie interpelacji przez Radnych. Kto z Państwa Radnych chciałby 

zgłosić interpelacje? Pan Radny Zbigniew Forszpaniak. Proszę.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Zbigniew Forszpaniak: 

Dzień dobry. Chciałbym zgłosić interpelację na ręce Pana Burmistrza. W związku z bardzo 

licznymi pytaniami pochodzącymi szczególnie od mieszkańców Wojnowic i Kątów składam 

interpelację w sprawie budowy ścieżki rowerowej między Osieczną, Wojnowicami i Kątami 

w ciągu drogi wojewódzkiej nr 432. Jestem przekonany, że zadanie to powinno znaleźć się na 

liście najważniejszych drogowych celów inwestycyjnych, z którymi uporać się musi nasza 

Gmina w najbliższym czasie. Gmina Osieczna znana jest między innymi z budowy ścieżek 

rowerowych. W ostatnim czasie mieszkańcy dowiedzieli się z mediów, że Gmina będzie 

inwestorem ok. 10 km ścieżek rowerowych na swoim terenie, przy drogach powiatowych. 

Mając świadomość, że droga Osieczna-Wojnowice-Kąty jest drogą wojewódzką uważam, że 

nasza Gmina w trosce o bezpieczeństwo naszych mieszkańców powinna rozpocząć                            

i kontynuować rozmowy z zarządcą drogi na temat budowy przedmiotowej ścieżki, również 

w sytuacji, w której oznaczałoby to udział naszej Gminy w jej finansowaniu. Tym samym 

chciałbym prosić Pana Burmistrza o przedstawienie stanowiska w tej sprawie. Z poważaniem 

Zbigniew Forszpaniak Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna. 
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Interpelacja Radnego Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pana Zbigniewa Forszpaniaka stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Interpelację przekaże Panu Burmistrzowi. Kto jeszcze z Państwa Radnych chciałby 

zgłosić interpelację? Nie widzę. Dziękuję. Zamykam punkt 7.  

Ad. 8. Zapytania Radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Jeśli nie ma interpelacji, to otwieram punkt 8 i pytam, kto chciałby zgłosić zapytania? Pan 

Radny Przemysław Skowronek. Proszę.   

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Dzień dobry. Zapytanie do Burmistrza Gminy Osieczna. W dniu 26 października 2017 r. 

Rada Miejska w Osiecznej podjęła uchwałę nr XXIX/240/2017 w sprawie zwolnienia                       

z przetargu i oddania nieruchomości w dzierżawę. Uchwała dotyczy dzierżawy części działki 

nr 313/1 o pow. 144 m2 obrębu Świerczyna z przeznaczeniem na budowę infrastruktury 

telekomunikacyjnej, w tym wieży telekomunikacyjnej/masztu wolnostojącego. Pytanie 

pierwsze. Czy umowa dzierżawy została zawarta, a jeżeli to od kiedy obowiązuje i na jaki 

okres? Pytanie drugie. Jaka jest wartość dzierżawy przypadająca na 12 miesięcy?                           

Z poważaniem Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna. Dziękuję. 

Zapytanie Radnego Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pana Przemysława Skowronka stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Kto jeszcze z Państwa Radnych chciałby zgłosić zapytanie? Nie widzę. Dziękuję. 

Zamykam punkt 8.  

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII.61.2019 Rady Miejskiej 

Gminy Osieczna z dnia 25 czerwca 2019 r. w sprawie przyjęcia od Powiatu 

Leszczyńskiego realizacji zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa na terenie Gminy 

Osieczna dróg dla rowerów w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji na terenie 

Aglomeracji Leszczyńskiej” i udzielenie pomocy rzeczowej Powiatowi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Otwieram punkt 9, którym rozpoczynamy część uchwałodawczą IX sesji. W punkcie 9 mamy 

podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII.61.2019 Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna z dnia 25 czerwca 2019 r. w sprawie przyjęcia od Powiatu Leszczyńskiego realizacji 

zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa na terenie Gminy Osieczna dróg dla rowerów                     

w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji na terenie Aglomeracji Leszczyńskiej”                       

i udzielenie pomocy rzeczowej Powiatowi. Czy są ze strony Państwa Radnych pytania 

dotyczące tego projektu uchwały? Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam projekt uchwały. 

Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 26 lipca 2019 r. w sprawie 

zmiany uchwały nr VIII.61.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 25 czerwca 2019 r. 

w sprawie przyjęcia od Powiatu Leszczyńskiego realizacji zadania inwestycyjnego pn.: 

„Budowa na terenie Gminy Osieczna dróg dla rowerów w ramach zadania ograniczenie 

niskiej emisji na terenie Aglomeracji Leszczyńskiej” i udzielenie pomocy rzeczowej 

Powiatowi. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska Gminy Osieczna uchwala, 

co następuje: 

§ 1. W uchwale nr VIII.61.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 25 czerwca 2019 r.    

w sprawie przyjęcia od Powiatu Leszczyńskiego realizacji zadania inwestycyjnego pn.: 

,,Budowa na terenie Gminy Osieczna dróg dla rowerów w ramach zadania ograniczenie 

niskiej emisji na terenie Aglomeracji Leszczyńskiej” i udzielenie pomocy rzeczowej 

Powiatowi wprowadza się następujące zmiany: 

1) podstawa prawna uchwały nr VIII.61.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia                   

25 czerwca 2019 r. w sprawie przyjęcia od Powiatu Leszczyńskiego realizacji zadania 
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inwestycyjnego pn.: ,,Budowa na terenie Gminy Osieczna dróg dla rowerów w ramach 

zadania ograniczenie niskiej emisji na terenie Aglomeracji Leszczyńskiej” i udzielenie 

pomocy rzeczowej Powiatowi otrzymuje brzmienie: 

,,Na podstawie art. 8 ust. 2a, art. 10 ust. 2 oraz art. 18 ust. 2 pkt 11 ustawy z dnia 8 marca 

1990 roku o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2019 r. poz. 506), art. 216 ust. 2 pkt 5                   

i art. 220 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (t.j. Dz. U. z 2019 r. 

poz. 869) oraz art. 19 ust. 2 i 4 i art. 20 ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach 

publicznych (t.j. Dz. U. z 2018 r. poz. 2068 ze zmianami) Rada Miejska Gminy Osieczna 

uchwala, co następuje:” 

2) dodaje się § 2a o następującym brzmieniu: 

,,§ 2a. Wyraża się zgodę na przyjęcie zarządu nad drogami powiatowymi nr 4782P, 

4783P, 4790P w części pasa drogowego niezbędnego do realizacji inwestycji pn.: 

,,Budowa na terenie Gminy Osieczna dróg dla rowerów w ramach zadania ograniczenie 

niskiej emisji na terenie Aglomeracji Leszczyńskiej” przez Burmistrza Gminy Osieczna.”. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Osieczna. 

§ 3.Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Do uchwały dołączono uzasadnienie. Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest 

za podjęciem tego projektu uchwały, proszę podnieść rękę i przycisnąć odpowiedni przycisk     

- 14 głosów. Kto jest przeciw, proszę podnieść rękę i przycisnąć odpowiedni przycisk                    

- 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu, proszę podnieść rękę i przycisnąć odpowiedni 

przycisk - 0 głosów. Stwierdzam, że Rada Miejska Gminy Osieczna w obecności 14 Radnych 

jednomyślnie podjęła uchwałę nr IX.65.2019 w sprawie przyjęcia od Powiatu Leszczyńskiego 

realizacji zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa na terenie Gminy Osieczna dróg dla rowerów 

w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji na terenie Aglomeracji Leszczyńskiej”                         

i udzielenie pomocy rzeczowej Powiatowi. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia od Powiatu Leszczyńskiego 

realizacji zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa na terenie Gminy Osieczna dróg dla rowerów 

w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji na terenie Aglomeracji Leszczyńskiej”                        

i udzielenie pomocy rzeczowej Powiatowi, stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr IX.65.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 26lipca 2019 r. w sprawie 

przyjęcia od Powiatu Leszczyńskiego realizacji zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa na 

terenie Gminy Osieczna dróg dla rowerów w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji na 

terenie Aglomeracji Leszczyńskiej” i udzielenie pomocy rzeczowej Powiatowi, stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zamykam punkt 9.  

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 

2019 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Przystępujemy do realizacji punktu 10. W tym punkcie oddam głos Pani Skarbnik z prośbą                  

o wprowadzenie w treść kolejnych uchwał, tj. w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 

2019 rok oraz do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Osieczna. Proszę. 

Skarbnik Gminy Osieczna Pani Hanna Włodarczak: 

Szanowni Państwo! Zaproponowane przez Burmistrza Gminy Osieczna zmiany w uchwale 

budżetowej dotyczą zwiększenia dochodów o kwotę 120.000 zł z tytułu pomocy finansowej 

od Marszałka Województwa Wielkopolskiego na dofinansowanie budowy dróg dojazdowych 

do gruntów rolnych. Po stronie wydatków propozycje następujących zmian:  

 zwiększenie o kwotę 650.000 zł z przeznaczeniem na wprowadzenie zadania pn.: 

„Przebudowa dróg gminnych”,  
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 50.000 zł „Przebudowa sieci kanalizacji sanitarnej na terenie miasta Osieczna”,  

 500.000 zł z przeznaczeniem na funkcjonowanie systemu gospodarowania odpadami, 

 9.000 zł na dotacje na dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków 

na terenie miasta,  

 zmniejszenie o kwotę 300.000 zł na budowę sieci kanalizacji sanitarnej oraz 

wodociągowej w rejonie Stanisławówki, 

 zmniejszenie o kwotę 600.000 zł na zadaniu pn.: „Adaptacja byłego budynku Centrum 

Kultury i Biblioteka w Osiecznej na Centrum Aktywności Społecznej”, 

 zmniejszenie nadwyżki budżetowej o 127.100 zł. 
W Wieloletniej Prognozie Finansowej propozycja aktualizacji załącznika nr 1 dotyczącego 

Prognozy o zmiany wynikające z tego projektu uchwały oraz o zmiany dokonane 

zarządzeniem Burmistrza Gminy. Jeszcze w uchwale budżetowej chciałabym prosić Państwa, 

żeby w załączniku nr 5 związanym z ochroną środowiska i gospodarki wodnej dokonać 

autopoprawki polegającej na zwiększeniu w pozycji dotacje na dofinansowanie wymiany 

źródeł ciepła kwotę 100.000 zł, to jest kwota uchwalona na poprzedniej sesji, była 

aktualizacja tego załącznika do zmian wynikających z uchwały budżetowej wcześniej 

podjętej. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Dziękuję. Czy są ze strony Państwa Radnych pytania do przedstawionych projektów uchwał? 

Panie Burmistrzu pojawiła się dodatkowa kwota 650.000 zł na rozbudowę dróg gminnych. 

Czy to znaczy, że Pan Burmistrz tym samym jakby ma pomysł na to, żeby wprowadzić nowe 

zadania? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Są to zadania, na które składaliśmy wnioski przy założeniu, że otrzymamy dofinansowanie.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Wkład własny plus dofinansowanie.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

W innej sytuacji nie byłoby nas stać, przy pozytywnym rozpatrzeniu wniosku o dotację, na 

wykonanie tych zadań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Oczywiście. Proszę Państwa, jeśli nie ma pytań, to przedstawię projekt uchwały i poddam go 

pod głosowanie. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 26 lipca 

2019 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2019 rok. Na podstawie 

odpowiednich przepisów Rada Miejska Gminy Osieczna uchwala, co następuje.  

§ 1. W budżecie Gminy Osieczna na rok 2019 przyjętym uchwałą nr III.18.2018 Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 28 grudnia 2018 roku wprowadza się zmiany, które 

przedstawiła Pani Skarbnik. 

§ 4. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Osieczna.  

§ 5. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

Rozpoczynam głosowanie nad projektem tej uchwały. Kto z Państwa Radnych jest za 

podjęciem uchwały o takiej treści, proszę podnieść rękę i przycisnąć odpowiedni przycisk                 

- 14 głosów. Kto jest przeciw, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę                        

- 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść 

rękę - 0 głosów. Stwierdzam, że Rada Miejska Gminy Osieczna w obecności 14 Radnych 

jednogłośnie podjęła uchwałę nr IX.66.2019 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Osieczna na 2019 rok. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Osieczna na 2019 rok stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 



10 

 

Uchwała nr IX.66.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 26 lipca 2019 r. w sprawie 

zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2019 rok stanowi załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zrealizowaliśmy punkt 10 porządku obrad.  

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Osieczna na lata 2019-2028. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Otwieram punkt 11. W ślad za zmianami w uchwale budżetowej zachodzą zmiany                         

w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Czy są pytania ze strony Państwa Radnych do tego 

projektu uchwały? Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2019-2028. Uchwała numer 

kolejny Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 26 lipca 2019 r. Na podstawie odpowiednich 

przepisów Rada Miejska Gminy Osieczna uchwala, co następuje: 

§ 1. W Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Osieczna na lata 2019-2028 przyjętej 

uchwałą z dnia 28 grudnia 2018 roku wraz ze zmianami załącznik nr 1 do uchwały 

Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Osieczna otrzymuje brzmienie, jak załącznik nr 1 do 

niniejszej uchwały.  

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Osieczna.  

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Rozpoczynam głosowanie nad projektem tej uchwały. Kto z Państwa Radnych jest za 

podjęciem tej uchwały w przedstawionym kształcie, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk             

i podnieść rękę - 14 głosów. Kto jest przeciw, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk                     

i podnieść rękę - 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu, proszę przycisnąć odpowiedni 

przycisk i podnieść rękę - 0 głosów. Stwierdzam, że Rada Miejska Gminy Osieczna                         

w obecności 14 Radnych jednomyślnie podjęła uchwałę nr IX.67.2019 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2019-2028. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Osieczna na lata 2019-2028 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr IX.67.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 26 lipca 2019 r. w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2019-2028 stanowi 

załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zrealizowaliśmy punkt 11.  

Ad. 12. Wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Otwieram punkt 12 - wnioski i informacje. Kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos                          

w punkcie wnioski i informacje? Pan Radny Przemysław Skowronek. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Panie Burmistrzu, czy wiadomo Panu, kiedy będzie wybudowana wieża telefonii komórkowej 

w Świerczynie? To jest pierwsze pytanie a drugie pytanie, została wydana decyzja                            

w przedmiocie odmowy ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego polegającej na 

budowie obiektu infrastruktury technicznej stacji bazowej telefonii komórkowej PLAY                    

w obrębie miejscowości Kąkolewo. Co było przyczyną tej odmowy? Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Realizujemy punkt wnioski i informacje. Kto z Państwa Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos w tym punkcie? Pan Przewodniczący Forszpaniak. Proszę.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

W imieniu mieszkańców chciałbym zapytać, dlaczego zdemontowano tablicę ogłoszeniową 

przy ulicy Krzywińskiej w Kąkolewie? Mieszkańcy proszą, aby tablica wróciła w to samo 
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miejsce, na którym była pierwotnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Czy jeszcze ktoś chciałby zadać pytanie? Nie widzę. Proszę Państwa, jestem winny 

Państwu przynajmniej jedną informację. Przed sesją otrzymałem korespondencję, która 

wpłynęła do Urzędu Gminy Osieczna od mieszkańców Stanisławówki. Jak rozumiem                       

z informacji podanej przez Panią inspektor Dorotę Celi mieszkańcy wspólnoty na 

Stanisławówce zwracają się do nas z prośbą o nadanie nazwy Stanisławówka jednej z ulic. 

Pod pismem w tej sprawie podpisało się kilkoro osób. Ja chcę Państwa poinformować, że na 

gruncie odpowiednich przepisów, jeślibyśmy mieli zająć się tym tematem i głosować taką 

nazwę, konieczna jest w przypadku drogi wewnętrznej zgoda wszystkich właścicieli działek 

przy danej ulicy. Tymczasem ten wniosek owszem zawiera podpisy kilkorga z właścicieli, ale 

zgodnie z wypisem z geodezji nie wszystkich. W związku z czym, co oczywiste, 

wnioskodawcy otrzymają odpowiedź, że jeśli podtrzymują ten wniosek i chcą aby był 

głosowany na Radzie Miejskiej Gminy Osieczna, to muszą uzyskać podpisy wszystkich 

właścicieli posesji przy tej drodze wewnętrznej. Realizujemy punkt wnioski i informacje. Kto 

z Państwa Radnych chciałby jeszcze zabrać głos w tym punkcie? Pan Radny Jakub Kolberg. 

Proszę.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Ja mam dwa pytania. Pierwsze pytanie dotyczy podjętej przed chwilą uchwały, w której 

zmniejszyliśmy wydatki o 600.000 zł na przebudowę byłego GOK-u, nie ukrywam, że chodzi 

mi też o to, że mieliśmy mieć tam dodatkowe pomieszczenie dla straży pożarnej, ale moje  

pytanie dotyczy, gdzie będą pomieszczenia biurowe dla spółki komunalnej, która miała mieć 

swoją siedzibę od 1 stycznia w tym budynku? Drugie pytanie. Na ostatniej sesji podjęliśmy 

temat transportu uczniów z miejscowości Ziemnice, Wojnowice. Nie ukrywam, że 

orientowałem się w temacie i prześledziłem kwestię transportu uczniów do naszej szkoły. 

Miesiąc temu był ogłoszony przetarg i problem jest taki, że z tego co ja wyczytałem nie 

mamy na tą chwilę nawet transportu dla dzieci do naszej szkoły z terenu Gminy. Wiem, że 

przyczyną są komplikacje finansowe. Pytanie, w jaki sposób jedno i drugie pytanie będzie 

rozwiązane? Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Kto z Państwa Radnych chciałby jeszcze zabrać głos w tym punkcie? Pan Radny 

Zbigniew Forszpaniak. Proszę.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Zbigniew Forszpaniak: 

Kolega zabrał głos odnośnie transportu uczniów. Ja rozmawiałem z Panem Maćkowiakiem, 

prosił Radnych z Ziemnic i Świerczyny o możliwość zwołania zebrania, żeby rozeznać się, ilu 

uczniów dojeżdżałoby z tych miejscowości. Ja uczynię to samo. Pan Maćkowiak prosił aby 

poinformować go o liczbie chętnych, aby mógł stwierdzić czy będzie to opłacalne czy nie. 

Nie wiem czy to jest właściwe podejście. Według mnie powinno być tak, że pierwszy miesiąc 

Pan Maćkowiak mógłby zaryzykować, bo wyliczanie ile osób ze Świerczyny, Wojnowic               

i Ziemnic, to tak nie bardzo. W każdym razie Pan Maćkowiak zobaczy ilu jest uczniów                      

i wtedy podejmie decyzję. Dziękuje.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Kto z Państwa Radnych chciałby jeszcze zabrać głos w tym punkcie? Pan Radny 

Robert Skrzypek. Proszę.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Sami mamy się zgłosić do tego spotkania? 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Zbigniew Forszpaniak: 

Pan Maćkowiak mówił, że zorganizuje zebranie i ogłosi co zdecydował. Jeżeli byłaby taka 

możliwość, to obsługiwałby Świerczynę, Ziemnice, Wojnowice. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Wnioski i informacje, czy ktoś z Państwa Sołtysów chciałby zabrać głos? Nie 

widzę. Dziękuję. Zrealizowaliśmy punkt 15.  

Ad. 13. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Przechodzimy do punktu odpowiedzi na zapytania i wnioski. Oddaję głos Panu Burmistrzowi 

i proszę o udzielenie odpowiedzi na wnioski i pytania zadane w poprzednim punkcie. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedź na interpelację i zapytanie złożone na dzisiejszej sesji zostaną udzielone 

odpowiedzi w formie pisemnej zgodnie z zapisem ustawowym. Pan Radny Skowronek pytał 

odnośnie umowy dzierżawy na działkę pod stację bazową telefonii komórkowej                            

w Świerczynie. Odpowiedzi udzieli Pan Burmistrz Kuśnierek. Proszę. 

Zastępca Burmistrza Gminy Osieczna Pan Stefan Kuśnierek: 

Umowa nie jest aktywna dlatego, że ciągle trwa budowa infrastruktury w postaci 

zabezpieczenia energetycznego. Inwestor nie ma dokończonej sprawy o zabezpieczenie 

energetyczne i nie zgłosił oddania obiektu do użytku. W momencie, kiedy ta inwestycja 

zakończy się te 144 m będą objęte umową dzierżawy płatną. Dziękuję. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Dziękuję za odpowiedź ale rozumiem, że na piśmie też będzie ona udzielona? 

Zastępca Burmistrza Gminy Osieczna Pan Stefan Kuśnierek: 

Tak.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedź Pana Burmistrza Kuśnierka koresponduje z pierwszym pytaniem Pana Radnego 

Skowronka, które dotyczyło tego, kiedy będzie uruchomiona stacja bazowa. To jest kwestia 

działań, które realizuje inwestor prywatny i jeżeli skutecznie wykona wszystkie poszczególne 

elementy, to ona będzie działała, bo wszystkim, nie tylko mieszkańcom Świerczyny i okolic 

na tej stacji bazowej zależy. Jeśli chodzi o budowę stacji telefonii komórkowej w Kąkolewie 

to ta odmowa wynika z jednego faktu, z wielu protestów, które złożyli mieszkańców z bliskiej 

okolicy planowanej inwestycji. Również istotnym jest tutaj to, że w Kąkolewie już dwa takie 

maszty funkcjonują. Ale pierwszym, jak gdyby najważniejszym, co spowodowało to 

stanowisko odmowy jest to, o czym Państwu mówię. Tablica informacyjna przy drodze 

krajowej przy posesji Państwa Moryl w Kąkolewie, przy skrzyżowaniu ul. Krzywińskiej                   

i drogi nr 12. Nie zauważyłem po remoncie dróg powiatowych: Krzywińska, Rydzyńska bo to 

wtedy z pewnością nastąpiło zdemontowanie tej tablicy, że nie wróciła na swoje pierwotne 

miejsce. Przyjmujemy do realizacji to działanie. Pan Przewodniczący Lewicki właściwie 

odpowiedział, dlaczego póki co wnioskowana nazwa ulicy nie może być skonsumowana. Póki 

co trzeba poczekać na wniosek wszystkich mieszkańców mających działki, posesje przy tej 

ulicy, której taką właśnie nazwę część z nich proponuje. Jeżeli chodzi o pytania Pana 

Radnego Kolberga, to zarząd, administracja spółki będzie funkcjonować w pomieszczeniu 

naszego Urzędu. To jest pomieszczenie, które powstało z podzielenia biura nr 4. Natomiast 

jeśli chodzi o pieniądze w związku ze zmianami w budżecie, to jest bardzo prozaiczna 

przyczyna i powód tej zmiany. Jak nie ma środków na inne zadania, które tu i teraz muszą być 

wykonane, to trzeba z niektórych zamierzeń czasowo zrezygnować i tak to było w przypadku 

tych zmian, które Państwu zaproponowałem, a które Wysoka Rada zaakceptowała. Jeżeli 

chodzi o kolejne pytanie które dotyczyło transportu młodzieży, dowozu do szkół rozumiem, 

że leszczyńskich, to już Pan Radny Forszpaniak udzielił odpowiedzi. Dziękuję za tę 

inicjatywę, trzymam kciuki żeby firmie, o której Państwo mówiliście opłacało się te kursy 

wykonywać. Natomiast, co do wykonawcy usługi polegającej na dowozach młodzieży do 

naszych szkół i przedszkoli od 2 września tego roku, to I przetarg na tego typu usługę został 

unieważniony z takiego oto powodu, że kwota, jaką zaproponowaliśmy, jaką mamy 
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zaplanowaną w budżecie na ten cel okazała się niewystarczająca w odniesieniu do 

najkorzystniejszej finansowo oferty. Ten przetarg, o czym Państwa informuję, zostanie 

wznowiony w sierpniu i mam nadzieję, że skutecznie wyłonimy firmę, która będzie tę usługę 

wykonywać. Natomiast I przetarg był dwuczęściowy i drugi dotyczył transportu dzieci do 

szkół poza leszczyńskich i dotyczy uczniów z różnymi niepełnosprawnościami. Umowę na 

realizację tego zadania podpiszę w najbliższych dniach. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę. Jeszcze chciałbym przekazać 

Państwu jedną informację, uzyskałem od kolegów Radnych informację, że szkolenie naszej 

Rady przewidziane jest w weekend 13-15 września. Kolejne spotkanie Rady będzie we 

wrześniu lub na końcu sierpnia. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Prawdopodobnie będzie to koniec sierpnia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Koniec sierpnia. Wkrótce Pan Burmistrz będzie budował Burmistrz, dlatego ponowię moją 

prośbę, którą wyraziłem kilka sesji wcześniej, żebyśmy w najbliższych miesiącach i przy 

okazji budowania budżetu na 2020 rok, mogli rozmawiać o naszej mapie drogowej inwestycji                         

w całości naszej kadencji, bo wiadomym będzie, co się zrobi w przyszłym roku, ale są kolejne 

cztery budżety, które jak nie stanie się nic nieoczekiwanego, to przeżyjemy ze sobą i razem 

będziemy za tę Gminę odpowiadać przez kilka lat. Pan Burmistrz wspomniał ostatnio, chyba 

w swoim sprawozdaniu, że w przyszłym roku przypada okrągła rocznica nadania miastu praw 

miejskich. Przychodzi nam akurat być samorządowcami, być radnymi w historycznym 

momencie. Wszyscy w Osiecznej wiedzą, gdzie jest Plac 600-lecia i to jest ostatnia taka 

uroczystość, a po 50 latach przychodzi następna. Pomyślałem, że poproszę Państwa żebyście, 

jak się spotkamy w połowie września pomyśleli na przykład, jakie macie pomysły na to, jak 

uczcić 650-lecie nadania praw miejskich naszemu miastu. Ja pomyślałem sobie, że może 

fajnie by było pomyśleć o tym, żeby coś po tym 650-leciu w Osiecznej zostało, że 

niekoniecznie, ja rozumiem, że muszą być obchody, czy może jakaś uroczystość, ale może 

wymyślimy wspólnie, razem z Panem Burmistrzem, czy może Pana Burmistrza namówimy, 

żeby jak już nas nie będzie, to żeby było wiadomo, że to powstało z okazji 650-lecia 

Osiecznej. To nie jest mój pomysł, bo widzę, że niektóre samorządy robią tak, niektóre robią 

inaczej. Tych samorządów zawsze mówimy, że jest prawie 3.000 i każdy ma prawo do 

swoich pomysłów. Może nam się uda wspólnie coś wymyślić, fajnie by było, aby po takiej 

historycznej rocznicy coś w miasteczku zostało, o to Państwa proszę. Zamykam punkt 13.  

Ad. 14. Zakończenie obrad IX sesji Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Przystępujemy do zakończenia obrad. Dziękuję Państwu za przybycie, za wspólną pracę na 

IX sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna, życzę wszystkiego dobrego. 
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